
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání školské rady při Gymnáziu, Praha 4, Postupická 3150 
 

ze dne 4. 10. 2016 
 
Místo konání: Praha 4, Postupická 3150, kancelář ředitele školy 
 
Čas: 17.30 hod 
 
Přítomni: MUDr. Petra Vlková, PaedDr. Ivo Pohořelý, Mgr. Antonín Kříž, Mgr. Veronika Denková, 
JUDr. Oldřich Chudoba; k jednání byl přizván Mgr. Josef Tomek, ředitel školy 
 
Nepřítomen: Mgr. Lukáš Kaucký 

Program: 

1) Seznámení se s novým členem školské rady za zřizovatele – panem Antonínem Křížem  
2) Schválení Výroční zpráva školy za rok 2015 
3) Seznámení se změnami v ŠVP pro školní rok 2016/2017 
4) Různé 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
---------------- 

1) Novým členem školské rady se stal z rozhodnutí zřizovatele od 1. 9. 2016 pan Antonín Kříž, 
na další 3 roky byl potvrzen mandát panu Lukáši Kauckému 

 

2) Projednání a schválení Výroční zprávy školy za rok 2015 – zpráva byla schválena bez 
připomínek poměrem hlasů:  

                  pro: 5    proti: 0    zdržel se: 0 
 

3)  Seznámení se změnami v ŠVP pro školní rok 2016/2017 – od školního roku 2016/17 
dochází k přesunu disponibilních hodin z důvodu posílení maturitních předmětů. Ve třetím 
ročníku (tercii) se mění týdenní hodinová dotace anglického jazyka na 4 hodiny, hodinová 
dotace druhého cizího jazyka se snižuje na 3 hodiny. V šestém ročníku (sextě) a posledním 
ročníku čtyřletého studia se navyšuje týdenní hodinová dotace matematiky na 4 hodiny, 
počet hodin dějepisu se snižuje na 1 hodinu týdně. 

 
 

4)  Různé – p. ředitel seznámil členy školské rady s možností optimalizace energetických 
úspor, škola byla  předběžně zařazena do pilotního projektu 

 
 
 
Zapsal: PaedDr. Ivo Pohořelý 


